
ÇEl meu tarann� no conf lictiu �s la clau per estar cinc anys al

ConsellÈ

Salvador Capdevila al costat del nou conseller Alber t

Mateos.

Conseller del Girona FC. Va entrar al Consell d'Administraci� amb

l'arribada al club de Josep Delgado el 2010 i continua formant-ne

par t tot i la sor tida de l'empresari de Sarri�. Af irma que li agrada Çel

futbol i el GironaÈ i que va estar encantat quan li van oferir seguir.

JORDI ROURA GIRONA

Josep Delgado ha deixat de ser el m�xim accionista del Girona per� vost� segueix al Consell. Ho fa a t�tol

individual o hi representa l'empresari de Sarri�?

Ho faig a t�tol personal, no represento ning�. La clau per haver-me mantingut tot aquest temps al club �s ben

senzilla: el meu tarann� no conf lictiu. Jo busco solucions i no pas problemes. Suposo que per aix� l'Ignasi

Mas-Bag� va parlar amb mi i em va oferir la possibilitat de seguir. S�c futboler i del Girona, o sigui que per a mi va

ser per fecte. Durant aquests cinc anys n'he vist de tots els colors i sempre he mirat de posar pau al Consell

quan ha fet falta. El cam� �s aquest.

Quan li van oferir aquesta opci� de continuar al Consell?

Ja fa temps que n'anavem parlant amb Mas-Bag�, des que es va comen�ar a negociar la venda del club al grup

empresarial franc�s. Estic content que se'm valor�s la feina feta. B�, la meva i tamb� la dels altres companys

que han accabat sor tint perqu� al f inal entre tots hem ajudat a endre�ar un club que tenia un deute desorbitat.

L'Ignasi va estar molt b� en el seu parlament a la junta d'accionistes quan va donar les gr�cies a tothom.

Amb els nous propietaris s'acabar� la conf lictivitat que tant mala imatge ha donat al Girona?

Veig clar�ssim que s�. Hem entrat en una nova etapa on no hi haur� conf lictes interns, que ens han fet perdre molt

de temps, i tothom estar� centrat a treballar pel club. Potser hi ha hagut massa egos f ins ara, massa galls al

galliner. S'enceta un per�ode marcat pel professionalisme, un projecte seri�s i que per mi t� tota la credibilitat del

m�n.

Quina feina li han encomanat?

Suposo que per haver estat exsenador i exdeg� del Colálegi d'Advocats se m'ha demanat que faci una tasca de

representaci� institucional que, de fet, ja he estat fent aquests anys. Ara el Girona t� un Consell d'Administraci�

de per f il m�s t�cnic i professional.

Quins reptes t� el club en aquesta nova etapa?

Acabar pujant a Primera Divisi�, i m�s despr�s del que va acabar passant la temporada passada, �s una

obsessi�. D'entrada, per�, hem de formar una bona plantilla de jugadors que ens permeti arribar als objectius del

curs passat.

L'acord amb el Manchester City hi pot ajudar?

S�, seria una gran operaci�. Penso que s'acabar� fent. �s un altre exemple d'all� que li deia abans, de la

seriositat dels nous propietaris i de les seves ganes de treballar pel b� del Girona. Un altre exemple �s que el

nombre de patrocinadors s'ha ampliat notablement, i tamb� ha crescut la massa social. No podem deixar apagar

la f lama que es va encendre l'any passat amb la possibilitat de pujar a Primera.

El Girona comen�a a ser un orgull per a la ciutat?



Em sembla que s�. Hem fet un canvi, el club ja no est� d'esquena a la ciutat i a les comarques, al contrari, cada

vegada hi ha m�s gent que sent els colors i vol entrar a formar par t del nostre projecte.
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